
 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET 
COLLEGE 

 
 

Datum: 29 mei 2023 

Aan de voorzitter van de raad 

Steller van de vragen: Jan-Willem van den Beukel  

Politieke partij: CDA Lansingerland 

Onderwerp: Noordpolder 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

1. Klopt het dat op 2 mei in een regulier ruimtelijk overleg de provincie aan de gemeente 

heeft laten weten dat de bouw van flexwoningen in de Noordpolder strijdig is met het 

tuinbouwbeleid van de provincie? En dat in hun ogen de passendheid van een locatie in 

het provinciaal omgevingsbeleid ook een criterium zou moeten zijn? Welke exacte 

bewoordingen zijn er gebruikt? Op welke andere momenten heeft de provincie u 

ambtelijk of bestuurlijk geïnformeerd over zijn positie inzake de locatiekeuze LOO2? 

Wilt u de gespreksverslagen delen met de Raad, in elk geval dat van 2 mei?  

2. Klopt het dat een locatie van LOO2 getoetst zal moeten worden aan de 

omgevingsverordening van de provincie, zelfs bij gebruik van de kruimelregeling voor 

tijdelijk gebruik voor woningen, wanneer die buiten het Bestaand stads- en dorpsgebied 

(BSD) ligt? Welke van de locaties in de afwegingsmatrix liggen buiten het BSD en welke 

er binnen? Klopt het dat de locatie die is ingetekend in de Noordpolder buiten BSD ligt? 

3. Klopt het dat toetsing van de Noordpolder voor het bouwen van flexwoningen aan de 

provinciale omgevingsverordening stuit op het tuinbouwbeleid, mogelijk met 

uitzondering van de vestiging van arbeidsmigranten? Zo nee, waarom niet? 

4. Op basis waarvan vermeldt de afwegingsmatrix locaties LOO2 voor de Noordpolder bij 

toekomstperspectief ‘geen’ en is de ‘subconclusie’ groen gemarkeerd, ondanks 
bovenstaande? 

5. Klopt het dat de provincie u in een overleg heeft meegegeven om voor LOO2 vooral te 

kijken naar bestaande woningbouwlocaties, ook omdat deze de eerstkomende 5 jaar 

niet volledig bebouwd zijn? Zo ja, welke logica hanteert de provincie daarbij, nu het 

college steeds hamert op de termijn van 10 tot 15 jaar?  

6. Is het college zoals tijdens het debat op 11 mei geconcludeerd door mevrouw Heijblom 

(D66) nu inderdaad bezig met de verkenning van drie mogelijke locaties voor LOO2 (nl. 

ook Merenweg en Wolfend), of concentreert het zich alleen op de locatie Noordpolder? 

7. Waarom heeft u deze informatie, specifiek ook het gewisselde op 2 mei, nog niet 

gedeeld met de Commissie voorafgaand aan of in het debat van 11 mei, hoewel dit 

relevant had kunnen zijn ter beoordeling van de (haalbaarheid van) de besluitvorming 

over LOO2? 



 

 

Toelichting 

Diverse sprekers en insprekers hebben bij het debat van 11 mei genoemd dat de 

Noordpolder een tuinbouwbestemming heeft. Bij navraag na het debat in en om de sector is 

het de CDA-fractie ter ore gekomen dat de spanning tussen de provinciale en lokale 

tuinbouwbestemming en de mogelijke bouw van flexwoningen aan de orde is gesteld door de 

provincie bij de gemeente. Daarom bevreemdt het ons dat hierover in onze herinnering geen 

actieve informatie is verstrekt, en dat de subconclusie in de afwegingsmatrix over de 

Noordpolder, rekening houdend met de criteria bestemming en toekomstperspectief (als 

enige locatie) groen gekleurd is.  

 

Wijze van indienen van schriftelijke vragen: 

(art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad). 

 


